
P R O T O K Ó Ł   NR 3/2015 

z obrad VI sesji  VII kadencji Rady Gminy Kluczewsko  

odbytej w dniu 29 maja 2015 roku  

w sali nr 21 budynku Urzędu Gminy  w Kluczewsku  

 

            Obrady VI sesji Rady Gminy Kluczewsko rozpoczęły się o godzinie 10
00

. Na sesji 

obecni radni wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokółu, Wójt 

Gminy Kluczewsko  –  Rafał Pałka, Sekretarz Gminy – Andrzej Jaśkiewicz, Skarbnik Gminy 

– Aleksandra Kuzdak, Dyrektor KUZG - Krzysztof Ławiński, Kierownik GOZ - Piotr 

Niewęgłowski, Honorowy Obywatel Gminy – Wiesław Jaszewski,  Dyrektorzy szkół z terenu 

Gminy oraz sołtysi według listy obecności stanowiącej  załącznik nr 2.  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Mateusz Strychalski, który po powitaniu 

zebranych zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Informacja Wójta Gminy o podjętych działaniach od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Kluczewsku za 2014 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2014 rok. 

8. Przedstawienie projektów uchwał w sprawach:  

a) udzielenia pomocy rzeczowej,  

b) zmiany Uchwały Nr XVI/42/2012 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 października 2012 

roku w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2013 

obowiązujących  na terenie  Gminy Kluczewsko oraz zwolnień w tym podatku,  

c) zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kluczewsko  na lata 2015-2018, 

9. Dyskusja. 

10.  Podjęcie uchwał wymienionych w pkt  8  porządku obrad. 

11. Interpelacje, zapytania  i wolne wnioski. 

12. Zakończenie sesji. 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady  Mateusz Strychalski. 

Ad. 2. Przewodniczący Rady stwierdził quorum VI sesji – obecnych 15 radnych.  

Ad. 3. Protokół  z poprzedniej V sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie, bez 

poprawek. 

Ad. 4.  Porządek obrad został zatwierdzony jednogłośnie.  

Ad. 5. Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy, który przedstawił informację o 

podjętych działaniach od ostatniej sesji Rady Gminy, która odbyła się 31 marca 2015 roku  

(zał. Nr 3). Informacja została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 6. Przewodniczący Rady udzielił  głosu Kierownikowi Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Kluczewsku Panu Piotrowi Niewęgłowskiemu, który przedstawił sprawozdanie z działalności 

Ośrodka Zdrowia w 2014 roku wraz ze sprawozdaniem finansowym (załącznik Nr 4).  

 Przychody w 2014 roku wyniosły 938.820,80 zł, a koszty 935.593,53 zł.  Plan 

finansowy zrealizowano po stronie przychodów w 96,79 %, a po stronie kosztów w 96,45 %. 

W wyniku prowadzonej  działalności ośrodek zdrowia osiągnął   dodatni wynik finansowy, 

który  wynosi  3.227,27 zł. Z działań pozamedycznych wykonany został remont instalacji 

elektrycznej w ośrodku zdrowia w Kluczewsku oraz zakupiono generator prądotwórczy, na 

wypadek awarii zasilania elektrycznego. O d 2015 roku został wprowadzony nowy system 

rejestracji pacjentów na konkretną godzinę.   



W 2014 roku udzielono 23.510 porad lekarskich, z czego 20.236 w Ośrodku Zdrowia 

w Kluczewsku, a 3.274 w Dobromierzu.  Wykonano 319 wizyt domowych, a 373 porad 

lekarskich udzielono osobom spoza listy świadczeniobiorców. Zrefundowano wykonanie 

ponad 6.500 badań laboratoryjnych, 238 badań USG i 745 badań radiologicznych na kwotę 

ponad 71.000 zł. Ośrodek Zdrowia mimo braku podpisanej umowy z NFZ, z własnych 

środków  realizuje pracę Gabinetu Rehabilitacji.  Średnio 93 osoby dziennie korzystały z 

pomocy lekarskiej. Każdy mieszkaniec gminy prawie pięć razy w roku zgłosił się do ośrodka 

– średnia 4,95 - co znaczy o skali zapotrzebowania na pomoc medyczną świadczoną przez 

Gminny Ośrodek Zdrowia w Kluczewsku na rzecz mieszkańców Gminy  Kluczewsko.  

 Na zakończenie sprawozdania Kierownik złożył wszystkim  podziękowanie za 

wsparcie, prosząc jednocześnie Wysoką Radę oraz o pozytywne przyjęcie przedstawionego 

sprawozdania.  

 Rada Gminy Kluczewsko jednogłośnie przyjęła przedstawione przez Kierownika 

sprawozdanie z działalności w 2014 roku wraz z rozliczeniem finansowym i pozytywnie 

oceniła jego działalność. 

Na zakończenie Kierownik Piotr Niewęgłowski poinformował, że lekarz Wiesław 

Jaszewski z dniem dzisiejszym odchodzi na emeryturę po 35 latach pracy na terenie gminy 

Kluczewsko. W związku z powyższym złożył serdeczne  podziękowanie za pracę, wytrwałość 

w służbie ochrony zdrowia mieszkańców Gminy. 

Wójt Gminy Rafał Pałka oraz Przewodniczący Rady Mateusz Strychalski w imieniu 

własnym, Rady Gminy oraz Mieszkańców Gminy Kluczewsko złożyli podziękowania  za 

codzienny trud, troskę i poświęcenie dla wszystkich potrzebujących pacjentów Gminy 

Kluczewsko, wręczając dyplom okolicznościowy, statuetkę, upominek oraz bukiet kwiatów, 

życząc jednocześnie aby dni mijały w zdrowiu,  w atmosferze radości i poczucia należnego 

szacunku. 

Wszyscy zebrani nagrodzili Pana Wiesława Jaszewskiego gromkimi oklaskami. 

Wzruszony Pan Wiesław Jaszewski podziękował za miłe słowa skierowane pod jego 

adresem i obiecał, że będzie uczestniczył w obradach sesji. 

Ad. 7. Przewodniczący udzielił głosu Sekretarzowi Gminy, który przedstawił sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Współpracy Gminy Kluczewsko z Organizacjami 

Pozarządowymi i Innymi Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego  w 

2014 rok (załącznik nr 5). Gminny program został przyjęty uchwałą Rady Gminy Nr 

XXII/46/2013 z dnia 29 października 2013 roku. Rada Gminy uchwałą Nr V/12/2011 

określiła szczegółowy sposób konsultowania z organizacjami pozarządowymi projektów 

aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji. Wójt Gminy Zarządzeniem Nr 41/2013 z dnia 29 października 2013 r.  zarządził 

przeprowadzenie konsultacji projektu na 2014 rok. W wyniku rozstrzygnięcia ogłoszonego 

konkursu na realizację zadania publicznego w zakresie kultury fizycznej i sportu Gmina 

podpisała umową z GKS w Kluczewsku, który otrzymał dotację w wysokości 60 tyś. zł, z 

której wykorzystano 60.000 zł.  Udzielona dotacja skierowana była na prowadzenie zajęć w 

zakresie poprawy sprawności fizycznej oraz umiejętności piłkarskich w dwóch grupach 

zawodniczych: seniorów oraz juniorów młodszych. W składzie struktur GKS działają również 

sekcja wędkarska i strzelecka, sekcja siatkarska dziewcząt oraz sekcja karate.  Gmina 

podpisała umowę z LUKS „Start” Dobromierz na realizację zadania „Animator Sportu Dzieci 

i Młodzieży”. Na realizację zadania pozyskano kwotę 2.800 zł z przeznaczeniem na naukę 

pływania, do realizacji programu gmina dofinansowała kwotę 2.800 zł.  Gmina podpisała 

również umowę z GKS na dofinansowanie zadania „Rozbudowa bazy rekreacyjno-sportowej 

oraz zabezpieczenia obiektów dziedzictwa narodowego” w wysokości 200 tyś. zł stanowiące 

uzupełnienie pozyskanej kwoty 690 tyś. zł. Zespoły artystyczne działające przy 



stowarzyszeniach w Komparzowie i Januszewicach swoimi występami uświetniają 

organizowane imprezy oraz uroczystości.  

Ad. 8. Przewodniczący Rady udzielił głosu Sekretarzowi Gminy, który przedstawił projekty 

uchwał w sprawach: 

a) Udzielenia pomocy rzeczowej. 

Wójt Gminy realizując postulaty zarówno mieszkańców jak i radnych wystąpił z wnioskiem 

do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach o ujęcie w planach 

inwestycyjnych zadania budowy chodników przy drodze wojewódzkiej Nr 742 w 

miejscowościach Kluczewsko, Brzeście. W odpowiedzi Zarząd dróg Wojewódzkich przesłał 

do akceptacji projekt umowy zgodnie, z którą Gmina udzieli Województwu 

Świętokrzyskiemu pomocy rzeczowej w formie opracowania na swój koszt dokumentacji 

projektowej na budowę wyżej wymienionych chodników, których budowa  jest zadaniem 

bardzo ważnym i koniecznym dla mieszkańców.   

b) Zmiany Uchwały Nr XVI/42/2012 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 października 2012 

roku w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2013 

obowiązujących  na terenie  Gminy Kluczewsko oraz zwolnień w tym podatku. 

Przedsiębiorcy z terenu Gminy Kluczewsko prowadzący działalność gospodarczą w zakresie 

transportu wystąpili z wnioskiem o obniżenie obowiązujących na terenie gminy stawek 

podatku od środków transportowych. W wyniku przeprowadzonego rozeznania stawki 

podatku obowiązującego na terenie gminy Kluczewsko są w większości rodzajów pojazdów 

najwyższymi spośród sąsiednich gmin, stąd propozycja obniżenia stawek podatku od środków 

transportowych do wysokości przedstawionej w projekcie uchwały.   

c) Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik, która przedstawiła projekty uchwał w 

następujących sprawach: 

- Zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Proponuje się dokonać zmian w dochodach i 

wydatkach budżetu gminy oraz w załącznikach Nr 3, 4, 5, 7, 10 oraz § nr 3.  

-  Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kluczewsko  na lata 2015-2018.   

Ad. 9. W dyskusji nad przedstawionym materiałem głos zabrali: 

- Przewodnicząca Komisji Finansów- Pani Bożena Ławińska, która przedstawiła stanowisko 

komisji wypracowane na posiedzeniu w dniu 27 maja 2015 roku. Komisja zapoznała się ze 

sprawozdaniem GOZ  za 2014 rok, które ocenia pozytywnie. Komisja z zadowoleniem 

przyjęła wiadomość o planie budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej w Brześciu, 

Kluczewsku i Stanowiskach. Komisja przychyla się do prośby przedsiębiorców firm 

transportowych o obniżenie podatku od środków transportowych. Projekty uchwał zostały 

zaopiniowane pozytywnie.  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty - Piotr Barański , który przedstawił 

stanowisko Komisji wypracowane na posiedzeniu w dniu 27 .05.2015 r. Komisja pozytywnie 

ocenia działalność Gminnego Ośrodka Zdrowia w Kluczewsku w 2014 roku. Komisja 

pozytywnie ocenia projekty uchwał będące tematem obrad dzisiejszej sesji.  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Pan Eugeniusz Lipiński, który 

przedstawił stanowisko komisji. Komisja Rolnictwa pozytywnie ocenia działalność GOZ w 

2014 roku. Komisja po długiej dyskusji na temat obniżenia podatku od środków 

transportowych przychyla się do wniosku przedsiębiorców apelując jednocześnie do 

przewoźników o szanowanie dróg na terenie gminy poprzez przestrzeganie znaków 

drogowych. 

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pan Karol Glanda, który 

przedstawił stanowisko Komisji i stwierdził, że projekty uchwał zostały zaopiniowane 

pozytywnie. Budowa chodnika przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa mieszkańców, 

natomiast obniżenie podatku od środków transportowych pozwoli na rozwój 

przedsiębiorczości na terenie gminy.   



- Radny Henryk Pawlik zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik, czy gmina pozyskała już  

pożyczkę na modernizację oczyszczalni ścieków i od kiedy będzie spłacana. 

- Pani Skarbnik wyjaśniła, że kredyt i pożyczka już zostały zaciągnięte, a spłata następować 

będzie  od roku 2016 do roku 2018.  

Ad. 10. Rada przystąpiła do głosowania: 

a) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej -  udział 

wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  Uchwała 

została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VI/15/2015 i stanowi załącznik nr 6. 

b) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/42/2012 Rady 

Gminy Kluczewsko z dnia 30 października 2012 roku w sprawie wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na rok 2013 obowiązujących  na 

terenie  Gminy Kluczewsko oraz zwolnień w tym podatku -  udział wzięło 15 

radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  Uchwała została podjęta 

jednogłośnie, otrzymała Nr VI/16/2015 i stanowi załącznik nr 7.  

c) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok – 

udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  Uchwała 

została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VI/17/2015 i stanowi załącznik nr 8.  

d) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Kluczewsko na lata 2015-2018 – udział wzięło 15 radnych. Za 

podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  Uchwała została podjęta jednogłośnie, 

otrzymała Nr VI/18/2015 i stanowi załącznik nr 9.  

Ad.11. W interpelacjach, zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali:  

- Sołtys wsi Kluczewsko Jerzy Łączek zwrócił się z zapytaniem, w jaki sposób będzie 

dzielony kamień na sołectwa, czy według zgłoszonych potrzeb czy też „na otarcie łez”. Sołtys 

poruszył kilka spraw i stwierdził, że  budowa przystanku autobusowego nie została 

dokończona, brak jest kosza na śmieci. W ubiegłym roku przy budowie chodnika  koło 

cmentarza został wykopany znak drogowy, który do tej pory nie został zamontowany i leży na 

posesji mieszkańca mimo, że kilkakrotnie zgłaszał o tym  do pracowników w Urzędzie 

Gminy.  Sołtys poruszył sprawę szczepienia psów, według wiedzy sołtysa na terenie 

Kluczewska jest około 150 psów, z czego przez usługi weterynaryjne zostało zaszczepionych 

około 50 psów.  

- Sołtys wsi Komparzów – Julianna Fornal zwróciła się w następujących sprawach. Czy 

zostały podjęte kroki w sprawie uregulowania stanu prawnego drogi Komparzów – Dąbrowy. 

Pani sołtys poruszyła  sprawę utrudnionego kontaktu z radnymi i z Przewodniczącym Rady. 

Uważa, że radni są osobami publicznymi i numery telefonów powinny być ogólnodostępne na 

stronie internetowej czy też udzielane w Urzędzie Gminy. Pani sołtys zaapelowała do Rady o 

zajęcie się sprawą budowy farmy wiatrowej. Nie można odciągać wyrażenia zgody na 

budowę w nieskończoność. Firma planująca budowę farmy wiatrowej dofinansowuje różne 

inwestycje w sołectwie np. budowę ogrodzenia, dofinansowuje również różne imprezy 

okolicznościowe. Pani sołtys stwierdziła, że w internecie znalazła informację, że w przypadku 

opieszałości rady w podjęciu decyzji można zorganizować  referendum o odwołanie Rady 

Gminy.  

Radny Glanda Karol zwrócił się do Pani Sołtys z zapytaniem: kto ma problem kontaktu z 

radnymi czy są to mieszkańcy gminy czy też „firma wiatrakowa”.  

Pani sołtys wyjaśniła, że i mieszkańcy i firma również.  

- Radny Łoszek Henryk stwierdził, że przedstawicielka firmy „Wiatrakowej” ciągle się z nim 

kontaktuje w różnym sprawach i nie ma żadnego problemu, zapraszała również  na wyjazd na 

farmę wiatrową, z którego radny zamierza skorzystać.  

Radny Łoszek odniósł się do tematu poruszanego nas posiedzeniu Komisji dotyczącego oferty 

sprzedaży  działki dla szkoły, na której znajduje się boisko szkolne. Radny sprawdził, że 



właścicielem jest faktycznie Pan Turczyn Jan. Sprawa jest niejasna, ponieważ poprzednia 

Rada i Wójt zagrabili działkę pod plac szkolny.  Podobny problem był w Brześciu ze 

wspólnotą gruntową, gdzie również poprzedni Wójt zagrabił jedną działkę.  

- Wypowiedź Radnego Łoszka wywołała oburzenie  u radnego Pawlika, który stwierdził, że 

nie można używać takich sformułowań, że Wójt zagrabił działkę, jak to rozumieć, że wziął 

grabie i zagrabił ją do Rączek? Jeżeli Wójt przejął działkę to uczynił to dla dobra szkoły. 

- Radny Łoszek uważa, że sprawa działki przy szkole była źle załatwiona i podtrzymuje swoją 

wypowiedź, za którą bierze odpowiedzialność.  

- Dyrektor Gimnazjum Jacek Zięba odniósł się do tematu wspomnianej działki i stwierdził, że 

historia tej działki trwa od dawna. Nie było uregulowania stanu prawnego i sprawa wyszła 

podczas załatwiania formalności przy budowie hali sportowej, wtedy okazało się, że jest kilku 

spadkobierców. Obecnie został uregulowany stan prawny działki i właściciel wstąpił  do 

Gminy z ofertą jej sprzedaży. Jest okazja wybudowania boiska szkolnego, na które potrzebne 

jest pozwolenie, a dopóki gmina nie będzie właścicielem tylko osoba prywatna  nie będzie 

można ubiegać się o środki na budowę.  

- Radny Pawlik Henryk zwrócił się w sprawie budowy kanalizacji w Bobrownikach a 

właściwie w sprawie jej braku. Radny zwrócił się z zapytaniem, czy środki przewidziane w 

budżecie na kanalizację w Bobrownikach są wystarczające oraz jak została wyliczona 

robocizna tej budowy oraz ile zostało przeznaczone środków  na zakup materiałów. Radny 

zapytał czy własnym sprzętem jaki posiadamy dokończona zostanie budowa kanalizacji, czy 

może należy zatrudnić firmę zewnętrzną do dokończenia budowy. Radny zwrócił się do 

Wójta , aby na sesji w czerwcu określił które drogi i jakie odległości będą asfaltowane w 

bieżącym roku. Radny zaapelował również, aby dokonać obkoszenia  dróg na terenie gminy. 

- Radna Skrzypek Monika  poruszyła temat o przestrzeganie ciszy nocnej przez agroturystów 

przebywających na terenie gminy,  oraz aby oni szanowali i nie demolowali wybudowanych 

placów zabaw. 

- Sołtys wsi Mrowina Zając Edward zwrócił się w sprawie oznakowania przy drodze 

wojewódzkiej jak dojechać do poszczególnych miejscowości. 

- Do przedstawionych wypowiedzi ustosunkował się Wójt Gminy. 

Tłuczeń na drogi będzie rozdzielany na sołectwa według potrzeb, nad którym  nadzór 

sprawował  osobiście będzie Wójt.   Kosz na przystanku zostanie zamontowany, a w sprawie 

porzuconego znaku drogowego zostanie upomniany pracownik. W sprawie 

niezaszczepionych psów gmina nie ma podstaw prawnych do kontrolowania szczepień. Nie 

można stwierdzić również, że psy nie zostały zaszczepione, ponieważ jest dowolność wyboru 

Gabinetu WET i zwierzęta mogły zostać zaszczepione np. we Włoszczowie. 

Co do drogi Komparzów-Dąbrowy- temat jest trudny i nie można ruszyć z miejsca, jest to 

działka leśna, nie wydzielona, był czas, że takie sprawy można było w łatwiejszy sposób 

rozwiązać. W sprawie budowy farmy wiatrowej decyzja musi zostać podjęta nie pochopnie 

lecz  w sposób świadomy, powinny być przemyślane wszystkie argumentu za i przeciw. 

Kanalizacja w Bobrownikach trwa, ale jest jeszcze wiele innych zadań do wykonania 

koparką, która jest jedna,   należy więc zadania tak połączyć aby wykonać wszystko, tak to 

funkcjonuje od lat. W sprawie kosztów materiałów na kanalizację to wynoszą 740 tyś. zł 

brutto. Według Wójta nie ma potrzeby zatrudniania firmy zewnętrznej do budowy kanalizacji,  

przekształcenie Zakładu Komunalnego w jednostkę nic nie zmieniło oprócz tego, że  

odzyskujemy podatek VAT.  Na sesji zostanie podany wykaz dróg do asfaltowania w 2015 

roku. Znaki drogowe będą uzupełniane po objeździe komisyjnym. Obkaszanie dróg gminnych 

zostało wprowadzone w poprzedniej kadencji, wcześniej nie było w zwyczaju. Wójt zawarł 

porozumienie z Wójtem Krasocina, który zakupił sprzęt do tego celu, i mają go nam 

wypożyczyć. W sprawie oferty sprzedaży działki w Kluczewsku, która wpłynęła do Gminy to 

należy się zastanowić w jaki sposób ją rozpatrzyć.   



W sprawie środków na kanalizację w Bobrownikach odpowiedź dla radnego Pawlika zostanie 

udzielona na piśmie.  

Na zakończenie Wójt złożył podziękowanie dla radnego powiatowego Jacka Zięby za pomoc 

o ujęcie w planach inwestycyjnych województwa świętokrzyskiego w sprawie budowy 

chodnika przy drodze wojewódzkiej.  

- Dyrektor KUZG - Krzysztof Ławiński  stwierdził, że nic się nie zmieniło z budową 

kanalizacji przez zakład komunalny.  Dyrektor nie widzi również żadnego zagrożenia z 

wybudowaniem kanalizacji w Bobrownikach. Na spotkaniu  projektant zasugerował, aby 

odcinek kanalizacji wykonać innym sprzętem. Jeżeli więc nie będzie można wykonać 

własnym sprzętem to zostanie zatrudniony podwykonawca, ale tak się praktykuje przy 

wszystkich budowach.  

- Radny Pawlik powiedział, że z ust Przewodniczącego Rady na zebraniu w Bobrownikach 

padło sformułowanie, że KUZG pracuje wolno od 6 do 14, a firmy zewnętrzne nawet cały 

dzień.  

- Przewodniczący Rady wyjaśnił, że tak powiedział, ale powiedział również że KUZG buduje 

dużo taniej a tym samym więcej.  

- Dyrektor KUZG stwierdził, że wszystkie uwagi kierowane pod adresem zakładu brane są 

pod uwagę. Kalkulacja budowy przeprowadzana jest pod wszystkie kanalizacje na 

jednakowych zasadach. Były sytuacje, że jeżeli zachodziła potrzeba zakład pracował na 

akord, lub o przedłużonych godzinach pracy. Dyrektor dostosowuje się do potrzeb i wykonuje 

zadania własne gminny.  

- Radny Barański zwrócił się do radnego powiatowego Jacka Zięby, że istnieje problem 

własności gruntu, na którym stoi  most na drodze powiatowej w Komornikach, i mogą być 

problemy w przypadku remontu mostu.  

- Wójt Gminy poinformował, że do Urzędu Gminy wpłynęło zaproszenie na dzień 27 czerwca 

na zjazd sołtysów do Wąchocka, oraz na zjazd sołtysów do Buska Zdroju w dniu 6 czerwca.   

W związku z powyższym prosimy o określenie się, na który wyjazd są chętni, czy  może też  i 

do Buska i do Wąchocka i wpisanie się na listę. Oprócz sołtysów mogą zapisywać się również 

radni.  

- Na zakończeni Pani Monika Wyrwał rozdała zaproszenia dla sołtysów na spotkanie w 

sprawie realizacji projektu  „Tu mieszkam tu sprzątam”. 

 

Ad. 12. W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie sesji 

w dniu 29  maja  2015 roku. Zakończenie nastąpiło o godzinie 11
50 

.  

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

PROTOKÓLANT:       PRZEWODNICZĄCY RADY:
  

 


